



O‘ZBEKISTON RESPUBLIKASI
OLIY TA’LIM, FAN VA INNOVATSIYALAR VAZIRLIGI
NAMANGAN DAVLAT UNIVERSITETI



**“O‘zbekistonda ichki va tashqi turizmni rivojlantirish istiqbollari, muammo va yechimlari”
mavzusida Respublika miqyosidagi ilmiy-amaliy anjumani**

AXBOROT XATI

O‘zbekiston Respublikasi Prezidentining 2023-yil 4-iyuldagi “Ma’muriy islohotlar doirasida oliy ta’lim, fan va innovatsiyalar sohasida davlat boshqaruvini samarali tashkil qilish chora-tadbirlari to‘g‘risida”gi PQ-200 – son Qarori 9-bandida belgilangan vazifalar ijrosini ta’minlash maqsadida qabul qilingan Oliy ta’lim, fan va innovatsiyalar vazirining 2024-yil 27-dekabrda 490-sonli buyrug‘i bilan tasdiqlangan anjumanlar ro‘yxatiga asosan **2025-yil 2-3 iyun** kunlari Namangan davlat universitetida **“O‘zbekistonda ichki va tashqi turizmni rivojlantirish istiqbollari, muammo va yechimlari”** mavzusidagi Respublika miqyosidagi ilmiy-amaliy anjumani o‘tkaziladi.

Anjumanda O‘zbekistonda turizm sohasining bugungi holati tahlil qilinadi va uni yanada rivojlantirishning aniq strategiyalarini ishlab chiqish bo‘yicha takliflar ishlab chiqiladi. Turizm infratuzilmasidagi kamchiliklar, viza rejimi, logistika, mehmonxona va xizmat ko‘rsatish sifati, xorijiy va mahalliy investorlarni turizm sohasiga jalb etish, ularning qiziqishini oshirishning yangi imkoniyatlari haqida so‘z boradi. Shuningdek, O‘zbekistonning boy madaniy merosi, tabiiy go‘zalligi va ekoturizm imkoniyatlarini mahalliy va xalqaro miqyosda targ‘ib qilish, O‘zbekistonning xorijlik sayyohlar uchun jozibadorligini oshirish, ularning qulay va xavfsiz sayohat qilishlari uchun shart-sharoit yaratish, turizmni boshqarish, gidlar va xizmat ko‘rsatish sohalarida kadrlar malakasini oshirishga qaratilgan takliflar ishlab chiqish, respublikaning turli hududlarida sayyohlik salohiyatini oshirish, turli hududlarda yangi ish o‘rinlari yaratish masalalari muhokama qilinadi.

Anjumanda xorij va respublikamizda faoliyat ko‘rsatayotgan ilmiy-tadqiqot muassasalari, oliy o‘quv yurtlari ilmiy xodimlari, professor-o‘qituvchilari, doktorantlar, mustaqil izlanuvchilar, magistrantlar va talabalar hamda turizm va boshqa soha vakillari ishtirok etishlari mumkin.

Anjumanning rasmiy tillari: o‘zbek, rus va ingliz tili.

Anjuman materiallari to‘plamda elektron shaklda chop etiladi.

Anjuman materiallari “Google scholar” bazasida indekslanadi.

Anjuman hamkor tashkilotlari Namangan viloyati hokimligi, Namangan viloyati Turizm boshqarmasi, O‘zXDP Namangan viloyati bo‘limi, O‘zbekiston kasaba uyushmalari Federatsiyasi Namangan viloyat hududiy kengashi.

ANJUMAN YO‘NALISHLARI:

1-sho‘ba: O‘zbekistonda ichki va tashqi turizmni rivojlantirish imkoniyatlari va istiqbollari

2-sho‘ba: Xalqaro turizm maydonida O‘zbekiston pozitsiyasi: raqobatbardosh strategiyalar va marketing tadqiqotlari

3-sho‘ba: O‘zbekistonda ichki va tashqi turizmni rivojlantirish muammolari va tahdidlari: infratuzilma, xizmatlar sifati va ekologik omillar

4-sho‘ba: Turizm va mehmondo‘stlikning mamlakat ijtimoiy-iqtisodiy taraqqiyotiga ta‘siri va barqaror rivojlanishdagi o‘rni

5-sho‘ba: O‘zbekistonda ichki va tashqi turizmni rivojlantirish yechimlari va innovatsion yondashuvlar: investitsiyalar, hamkorlik va texnologiyalar

Konferensiyada ishtirok etish uchun tashkiliy qo‘mitaning telegram guruhi (https://t.me/NamDU_Tourizm_Conference_2025) yoki talapovanargiza@mail.ru, dilnazdon@mail.ru elektron pochta orqali 2025 yilning 10 may kuniga qadar 1-ilovada keltirilgan shaklni to‘ldirib, maqola formati namunasiga muvofiq rasmiylashtirilgan holda yuborishingiz mumkin.

MAQOLA MATNINI RASMIYLASHTIRISH TALABLARI

Matn redaktori – Microsoft Word; Format – .doc (docx); Sahifa formati – A4 (210x297 mm); Shrift o'lchami – 14; Orientatsiya – portret; Qatorlar orasidagi interval – 1,5; Xat boshi – 1,25 sm; Sahifa parametrlari: chap, o'ng, tepa va pastdan - 2,0 sm; Shrift – Times New Roman; Maqola hajmi: minimal – 3 bet, maksimal – 10 bet. Matn sahifalari raqamlanmaydi. Formula va lotincha (tur, avlod va boshq.) nomlanishlar kursivda yoziladi. Grafik materiallar (rasm, diagramma, sxema va boshq.) sifatli bo'lishi zarur. Grafik materiallar soni 2 tadan va jadvallar 2 tadan ortmasligi tavsiya etiladi.

Maqolada matnning joylashuvi va tuzilishi:

UDK indeksini (kegl 14, chapga tekislangan) veb-saytda topish mumkin:
<http://teacode.com/online/udc>;

maqola sarlavhasi (katta harflar, qalin shrift, markazga tekislangan);

muallifning to'liq ismi sharifi (kichik harflar, qalin shrift, o'ngga tekislangan);

ilmiy darajasi, ilmiy unvoni, lavozimi (o'ngga tekislangan);

nominativ holatda ish (o'qish) joyi (o'ngga tekislangan);

Agar mualliflar bir xil maqomga ega bo'lsa, ish (o'qish) joyi umumiy bo'lsa, formatlash har bir muallifni vergul bilan ajratgan holda, maqola dizayni namunasiga muvofiq amalga oshirilishi lozim.

annotatsiya (shrift o'lchami – 14, kamida 30 ta so'z);

kalit so'zlar (shrift o'lchami – 14, kamida 5 ta so'z);

Maqola formati namunasi:

UDK 000.000.00

MAQOLA SARLAVHASI

Abdullayev Abdulla Abdulla o'g'li,
PhD, dotsent
Azizov Azizbek Azizjon o'g'li,
Namangan davlat universiteti talabasi

Annotatsiya: matn, matn, matn, matn, matn.

Kalit so'zlar: matn, matn, matn, matn, matn

Matn. Matn. Matn. Matn [1, p. 125]. Matn. Matn. Matn. Matn. Matn. Matn. Matn. Matn.
Matn. Matn. Matn. Matn. Matn. Matn. Matn. Matn [2, p. 132].

Adabiyotlar ro'yxati:

1. O'zbekiston Respublikasi Prezidentining 2019-yil 11-iyuldagi PQ-4391-son "Oliy ta'lim tizimiga boshqaruvning yangi tamoyillarini joriy etish chora-tadbirlari to'g'risida"gi Qarori. QHMMB: 07/19/4391/3411-son 12.07.2019 y.
2. Yo'ldashev N.K., Zahidov G.E. "Menejment". Darslik. -T.: "O'zbekiston faylasuflari milliy jamiyati" 2018, 230 b.
3. Мескон М.Х., Алберт М., Хедоури Ф. Основы менеджмента: Учебник. М.: Дело, 1997. 704 с.

© *Abdullayev Abdulla Abdulla o'g'li, 2025-yil*

Ishtirok etish uchun anketa shakli

	Muallif 1	Muallif 2
Muallifning to'liq ismi-sharifi		
Tashkilot (ish joyi)		
Manzil		
Lavozimi		
Ilmiy darajasi, unvoni		
Aloqa uchun telefon raqam		
Elektron pochta (<i>E-mail</i>)		
Sho'ba nomi (yo'nalishi)		
Material (maqola) nomi		
Ishtirok etish shakli (Oflayn yoki onlayn)		
Anjuman yalpi majlisida ma'ruza qilish istagi		

Tashkiliy qo'mita yuborilgan materiallar (maqolalar)ning ilmiy saviyasini ko'rib chiqadi va muallifni xabardor qiladi. Anjuman mavzusiga to'g'ri kelmaydigan va nashr etish talablariga javob bermaydigan maqolalar to'plamga kiritilmaydi hamda taqrizlanmaydi. Matnda bildirilgan fikrlar, keltirilgan ma'lumotlar uchun muallif(lar) javobgar hisoblanadi.

Maqolani chop etish uchun to'lov mavjud. Mualliflar sonidan qat'iy nazar har bir maqola uchun 50 000 (ellik ming) so'm to'lov qilinadi. Anjuman materiallari to'plamining elektron varianti va sertifikat (pdf) bepul taqdim etiladi va https://t.me/NamDU_Tourizm_Conference_2025 telegram guruhiga yuklanadi.

To'lov to'g'risidagi ma'lumotlar https://t.me/NamDU_Tourizm_Conference_2025 guruhi orqali yuboriladi. To'lov uchun 9860 1901 0514 3852 (Nargizakhon Talapova nomida)

Tashkiliy qo'mita manzili: Namangan davlat universiteti Iqtisodiyot fakulteti, Menejment kafedrası, 5-qavat, 519-xona.

Maqolalar qabul qilish uchun telegramm raqamlari:

1-sho'ba: +99891 344-35-14 Yoqubjonova Xulkaroy Yoqubovna

2-sho'ba: +99890 555-42-31 Abdullayev Zafar Safibullayevich

3-sho'ba: +99894 088-01-10 G'aniyev G'olibjon Abdiraxmanovich

4-sho'ba: +99890 222-89-11 Yunusova Soxiba Abdulmamidovna

5-sho'ba: +99890 554-50-40 Asqarov Abror Xayitmirzaevich

Umumiy murojaatlar uchun +99891-350-34-75 raqami (Talapova Nargiza Baxriddinovna)ga murojaat qilish mumkin.

E-mail: talapovanargiza@mail.ru, dilnazdon@mail.ru;



**МИНИСТЕРСТВО ВЫСШЕГО ОБРАЗОВАНИЯ,
НАУКИ И ИННОВАЦИЙ РЕСПУБЛИКИ
УЗБЕКИСТАН**

**НАМАНГАНСКИЙ ГОСУДАРСТВЕННЫЙ
УНИВЕРСИТЕТ**



ИНФОРМАЦИОННОЕ ПИСЬМО

Республиканской научно-практической конференции на тему "Перспективы, проблемы и решения развития внутреннего и въездного туризма в Узбекистане"

В целях обеспечения реализации задач, определенных в пункте 9 Постановления Президента Республики Узбекистан «О мерах по эффективной организации государственного управления в сфере высшего образования, науки и инноваций в рамках административной реформы» №ПП-200 от 4 июля 2023 года, **2-3 июня 2025 года** в Наманганском государственном университете состоится Республиканская научно-практическая конференция на тему «**Перспективы, проблемы и решения развития внутреннего и въездного туризма в Узбекистане**».

На конференции будет проведен анализ текущего состояния туристической сферы Узбекистана и выработаны предложения по разработке конкретных стратегий ее дальнейшего развития. В ходе обсуждения будут рассмотрены недостатки туристической инфраструктуры, визового режима, логистики, качества гостиничного бизнеса и обслуживания, новые возможности привлечения иностранных и местных инвесторов в туристический сектор и повышения их интереса. Также будут обсуждены вопросы популяризации богатого культурного наследия, природных красот и возможностей экотуризма Узбекистана на местном и международном уровне, повышения привлекательности Узбекистана для иностранных туристов, создания условий для их комфортного и безопасного путешествия, разработки предложений, направленных на повышение квалификации кадров в сферах управления туризмом, гидов и оказания услуг, повышения туристического потенциала в различных регионах республики, создания новых рабочих мест в различных регионах.

В конференции могут принять участие научные сотрудники, профессора, докторанты, самостоятельные исследователи, магистранты и студенты, а также представители сферы туризма и других сфер.

Официальные языки конференции: узбекский, русский и английский.

Материалы конференции будут опубликованы в сборнике в электронном виде.

Материалы конференции будут проиндексированы в базе данных "Google Scholar".

Партнерские организации конференции: хокимият Наманганской области, Управление туризма Наманганской области, Наманганское областное отделение O'zXDP, Наманганский областной территориальный совет Федерации профсоюзов Узбекистана.

НАПРАВЛЕНИЯ КОНФЕРЕНЦИИ:

Секция 1: Возможности и перспективы развития внутреннего и въездного туризма в

Секция 2: Узбекистане Позиция Узбекистана на международной туристской арене: конкурентные стратегии и маркетинговые исследования

Секция 3: Проблемы и угрозы развития внутреннего и въездного туризма в Узбекистане: инфраструктура, качество услуг и экологические факторы

Секция 4: Влияние туризма и гостеприимства на социально-экономическое развитие страны и его роль в устойчивом развитии

Секция 5: Решения и инновационные подходы к развитию внутреннего и въездного туризма в Узбекистане: инвестиции, сотрудничество и технологии

Для участия в конференции необходимо заполнить форму согласно Приложению 1 и отправить материалы оформив в соответствии с образцом формата статьи до 10 мая 2025 года через телеграм-группу оргкомитета (https://t.me/NamDU_Tourizm_Conference_2025) или на электронную почту talapovanargiza@mail.ru, dilnazdon@mail.ru.

ТРЕБОВАНИЯ К ОФОРМЛЕНИЮ ТЕКСТА СТАТЬИ

Текстовый редактор – Microsoft Word; формат – .DOC (DOCX); формат страницы – А4 (210х297 мм); размер шрифта – 14; ориентация – книжная; интервал между строками – 1,5; заголовок абзаца – 1,25 см; параметры страницы: слева, справа, сверху и снизу - 2,0 см; шрифт – Times New Roman; размер статьи: минимальный – 3 страниц, максимум – 10 страниц. Страницы текста не нумеруются. Формула и латинские названия выделены курсивом. Графический материал (рисунок, схема, диаграмма и др.) должно быть качественным. Желательно, чтобы количество графических материалов не превышало 2, а таблиц-2.

Расположение и структура текста в статье:

Индекс УДК (kegl 14, выровнен по левому краю) можно найти на сайте: <http://teacode.com/online/udc>;

заголовок статьи (заглавные буквы, жирный шрифт, выровненный по центру);

полное имя автора (строчные буквы, жирный шрифт, выровнено по правому краю);

ученая степень, ученое звание, должность (выровнены по правому краю);

место работы (учебы) в именительном падеже (выравнивается вправо);

Если авторы имеют одинаковый статус, место работы (чтения) является общим, то форматирование должно производиться по образцу оформления статьи с разделением каждого автора запятыми.

аннотация (размер шрифта – 14, не менее 30 слов);

ключевые слова (размер шрифта – 14, минимум 5 слов);

Пример формата статьи:

UO‘K 000.000.00

НАЗВАНИЕ СТАТЬИ

Абдуллаев Абдулла Абдуллаевич,

PhD, доцент

Азизов Азизбек Азизович,

Студент Наманганского государственного университета

Аннотация: текст, текст, текст, текст, текст.

Ключевые слова: текст, текст, текст, текст, текст

Текст. Текст. Текст. Текст [1, С. 125]. Текст. Текст. Текст. Текст. Текст. Текст. Текст. Текст. Текст. Текст. Текст. Текст. Текст. Текст. Текст. Текст. Текст [2, с. 132].

Список литературы:

1. Постановление Президента Республики Узбекистан от 11 июля 2019 года № ПП-4391 “о мерах по внедрению новых принципов управления в систему высшего образования”. QHMMB: 19.07.4391.3411-выпуск от 12.07.2019.
2. Yo‘ldashev N.K., Zahidov G.E. “Menejment”. Darslik. -T.: “O‘zbekiston faylasuflari milliy jamiyati” 2018, 230 b.
3. Мескон М.Х., Алберт М., Хедоури Ф. Основы менеджмента: Учебник. М.: Дело, 1997. 704 с.

Форма заявки на участие

	Автор 1	Автор 2
Полное имя автора		
Организация (место работы)		
Адрес		
Должность		
Ученая степень, звание		
Контактный телефон номер		
Электронная почта (<i>E-mail</i>)		
Название секции (направление)		
Название материала (статьи)		
Форма участия (офлайн или онлайн)		
Желание выступить на пленарном заседании конференции		

Оргкомитет будет рассматривать научный уровень присланных материалов (статей) и информирует автора. Статьи, не соответствующие тематике конференции и не отвечающие требованиям публикации, не включаются в сборник и не рецензируются. Авторы несут ответственность за высказанные в тексте мнения, цитируемую информацию.

За публикацию статьи взимается плата. За каждую статью, независимо от количества авторов, выплачивается 50 000 (пятьдесят тысяч) сумов. Электронный вариант сборника материалов конференции и сертификат (pdf) предоставляются бесплатно и https://t.me/NamDU_Tourizm_Conference_2025 загружается в группу telegram.

Информация об оплате будет отправлена через группу https://t.me/NamDU_Tourizm_Conference_2025. Для оплаты 9860 1901 0514 3852 (на имя Наргизахон Талаповой)

Адрес оргкомитета: Экономический факультет Наманганского государственного университета, кафедра менеджмента, 5 этаж, каб.519.

Номера телеграмм для получения статей:

Секция 1: +99891 344-35-14 Ёкубжоновна Хулкарай Ёкубовна

Секция 2: +99890 555-42-31 Абдуллаев Зафар Сафибуллаевич

Секция 3: +99894 088-01-10 Ганиев Галибжон Абдирахманович

Секция 4: +99890 222-89-11 Юнусова Сохиба Абдулмамидовна

Секция 5: +99890 554-50-40 Аскаров Абзор Хайитмирзаевич

Для подробной информации можно обратиться по телефону +99891-350-34-75 (Талапова Наргиза Бахриддиновна).

E-mail: talapovanargiza@mail.ru, dilnazdon@mail.ru.



**MINISTRY OF HIGHER EDUCATION, SCIENCE AND
INNOVATION OF THE REPUBLIC OF UZBEKISTAN**

NAMANGAN STATE UNIVERSITY



INFORMATION LETTER

Republican scientific and practical conference on "Prospects, problems and solutions for the development of domestic and inbound tourism in Uzbekistan"

In order to ensure the implementation of the tasks defined in paragraph 9 of the Decree of the President of the Republic of Uzbekistan "On measures for the effective organization of public administration in the field of higher education, science and innovation within the framework of administrative reform" No.PP-200 dated July 4, 2023, **on June 2-3, 2025**, Namangan State University will host a Republican scientific and practical conference on The topic is "Prospects, problems and solutions for the development of domestic and inbound tourism in Uzbekistan".

The conference will analyze the current state of the tourism sector in Uzbekistan and develop proposals for the development of specific strategies for its further development. The discussion will address the shortcomings of the tourism infrastructure, visa regime, logistics, quality of the hotel business and services, new opportunities to attract foreign and local investors to the tourism sector and increase their interest. Issues of popularization of Uzbekistan's rich cultural heritage, natural beauties and ecotourism opportunities at the local and international levels, increasing the attractiveness of Uzbekistan for foreign tourists, creating conditions for their comfortable and safe travel, developing proposals aimed at improving the skills of personnel in the fields of tourism management, guides and services, increasing tourism potential in various areas will also be discussed. regions of the republic, creation of new jobs in various regions.

The conference is open to researchers, professors, doctoral students, independent researchers, undergraduates and students, as well as representatives of the tourism and other fields. Официальные языки конференции: узбекский, русский и английский.

The conference materials will be published in the collection in electronic form.

The conference materials will be indexed in the Google Scholar database.

Partner organizations of the conference: Local state government of Namangan region, Namangan Region Tourism Department, Namangan regional branch of O'zXDP, Namangan Regional Territorial Council of the Federation of Trade Unions of Uzbekistan.

CONFERENCE SECTIONS:

Section 1: Opportunities and prospects for the development of domestic and inbound tourism in Uzbekistan

Section 2: Uzbekistan's position in the international tourism arena: competitive strategies and marketing research

Section 3: Problems and threats to the development of domestic and inbound tourism in Uzbekistan: infrastructure, quality of services and environmental factors

Section 4: The impact of tourism and hospitality on the socio-economic development of the country and its role in sustainable development

Section 5: Solutions and innovative approaches to the development of domestic and inbound tourism in Uzbekistan: investments, cooperation and technologies

To participate in the conference, you must fill out the form in accordance with Appendix 1 and send the materials in accordance with the sample article format by May 10, 2025 via the organizing committee's telegram group (https://t.me/NamDU_Tourizm_Conference_2025) or by e-mail talapovanargiza@mail.ru, dilnazdon@mail.ru.

REQUIREMENTS FOR ARTICLE TEXT DESIGN

Text editor – Microsoft Word; format – .DOC (DOCX); page format – A4 (210x297 mm); font size – 14; orientation – portrait; line spacing – 1.5; paragraph heading – 1.25 cm; page parameters: left, right, top and bottom - 2.0 cm; font – Times New Roman; article size: minimum – 3 pages, maximum – 10 pages. Text pages are not numbered. Formula and Latin names are in italics. Graphic material (figure, diagram, chart, etc.) must be of high quality. It is desirable that the number of graphic materials does not exceed 2, and 2 tables.

The arrangement and structure of the text in the article:

The UDK index (kegl14, aligned to the left) can be found on the website: <http://teacode.com/online/udc>;

article title (capital letters, bold, centered);

full name of the author (lowercase letters, bold, right aligned);

academic degree, academic title, position (aligned to the right);

place of work (study) in the nominative case (aligned right);

If the authors have the same status, the place of work (reading) is common, then the formatting should be done according to the article formatting sample, with each author separated by commas.

abstract (font size – 14, not less than 30 words);

keywords (font size – 14, minimum 5 words);

Article format example:

UDK 000.000.00

ARTICLE TITLE

**Abdullaev Abdulla Abdullaevich,
PhD, Associate Professor
Azizov Azizbek Azizovich,
Student of Namangan State University**

Abstract: text, text, text, text, text.

Keywords: text, text, text, text, text

Text. Text. Text. Text [1, p. 125]. Text. Text. Text. Text. Text. Text. Text. Text. Text. Text. Text. Text. Text. Text [2, p. 132].

References:

1. Resolution of the President of the Republic of Uzbekistan dated July 11, 2019 No. PP-4391 “On measures to introduce new management principles into the higher education system”. QHMMB: 19.07.4391.3411-issue dated July 12, 2019.
2. Yo’ldashev N.K., Zahidov G.E. “Menejment”. Darslik. -T.: “O’zbekiston faylasuflari milliy jamiyati” 2018, 230 b.
3. Мескон М.Х., Алберт М., Хедоури Ф. Основы менеджмента: Учебник. М.: Дело, 1997. 704 с.

© *Abdullaev Abdulla Abdullaevich, 2025*

Application form for participation

	Author 1	Author 2
Full name of the author		
Organization (workplace)		
Address		
Position		
Academic degree, title		
Contact phone number		
E-mail		
Section title (direction)		
Material title (article)		
Form of participation (offline or online)		
The desire to speak at the plenary session of the conference		

The Organizing Committee will consider the scientific level of the submitted materials (articles) and informs the author. Articles that do not correspond to the conference topic and do not meet the publication requirements are not included in the collection and are not reviewed. The authors are responsible for the opinions expressed in the text and the information cited.

A fee is charged for the publication of the article. 50,000 (fifty thousand) soums are paid for each article, regardless of the number of authors. The electronic version of the conference proceedings and the certificate (pdf) are provided free of charge and https://t.me/NamDU_Tourizm_Conference_2025 uploaded to the telegram group.

Payment information will be sent via the group https://t.me/NamDU_Tourizm_Conference_2025. For payment 9860 1901 0514 3852 (in the name of Nargizakhon Talapova)

Organizing Committee address: Faculty of Economics, Namangan State University, Department of Management, 5th floor, office 519.

Номера телеграмм для получения статей:

Section 1: +99891 344-35-14 Yoqubjonova Xulkaroy Yoqubovna

Section 2: +99890 555-42-31 Abdullaev Zafar Safibullaevich

Section 3: +99894 088-01-10 G'aniev G'olibjon Abdiraxmanovich

Section 4: +99890 222-89-11 Yunusova Soxiba Abdulmamidovna

Section 5: +99890 554-50-40 Asqarov Abror Xayitmirzaevich

For more information, please call +99891-350-34-75 (Talapova Nargiza Bahriddinovna)

E-mail: talapovanargiza@mail.ru, dilnazdon@mail.ru;